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Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w spra"¼ie BOM na ulicy Wojciecha Żywnego. 
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W imieniu mieszkańców dzielnicy Czechów pragnę zapytać, dlaczego BOM na poczcie 

przy ulicy Żywnego przestał funkcjonować'? 

Wydaje się, że byla to placówka bardzo potrzebna. 

Jakiś czas temu przy okazji dyskusji na temat wyprowadzenia ruchu samochodowego z 

centrum miasta proponowałem, ż.eby wyjść z usługami urzędniczymi do Judzi, czyli utworzyć 

właśnie BOMY w dzielnicach. To zaoszczędziłoby czasu mieszkańcom, odciążyło ruch w centrum i 

zwolniło wiele miejsc parkingowych. Może nawet zmniejszyło korki? 

Jeśli poczta ni€ spełniała odpowiednich standardów, to może taki BOM umieścić np.: w 

jakimś centrum handlowym, tam gdzie ludzie robią zakupy i korzystają z różnych usług. Pod takie 

cenu·um można podjechać i jest gdzie zaparkować. Nie tak jak chociażby na ulicy Wieniawskiej. 

Tworzenie BOM w dzielnicach staje się jnż powszechną praktyką w wielu miastach, dlatego 

mam nadzieję, ż.e ten działający na Czechowie zostanie odtworzony w innej lokalizacji ku 

zadowoleniu mieszkańców. 


